

STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNFTM-MÖTE
11 FEBRUARI 2020

Tid: 12:00
Plats: F6002

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALBERT JOHANSSON
VICE ORDFÖRANDE	ALBIN AHLBÄCK
KASSÖR	ANTON WIKSTRÖM
SEKRETERARE	EMMA NIRVIN
VECKOBLADERIST	IDA EKMARK
KANDIDATANSVARIG	ELIN OHLMAN
MASTERANSVARIG	JOHANNA WARNQVIST
MATANSVARIG	TOBIAS WALLSTRÖM
ÅRSKURSREPRESENTANT	ERIK BROBACK

§1 Mötets öppnande Albert Johansson öppnar mötet kl. 12:00.

§2 Val av justerare Tobias Wallström väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

- Erik har kollat igenom SYV-dokumentet
- Anton har kollat igenom SYV-dokumentet
- Albin har påmint om studentbarometern och SNF-föreläsning på ftek och facebook
- Albert har kollat igenom dokument till SYV, samt mailat angående guldäppet
- Johanna hjälpt till med formulering av mail
- Ida har bestämt sig för att inte dra i videoföreläsningar då de inte verkar ge så mycket, har även kollat på SYV-dokument
- Elin har även SYV-dokument, bokat in kursnämndsmöten (envariabel dröjer)

§5 Kurser

- **F1, TM1:** Brist i kommunikation mellan Mekanik-föreläsare och ny föreläsare i Fortsan, då Ulf tror att Fortsan täckt ett område studenterna inte har lärt sig.
- **F2, TM2:** Fourierdugga imorgon.
- **F3, TM3:** Smått kaos i Fastan. Inga förändringar i PDEn, vilket också leder till kaos.
- **Master:** Dålig info inför rapportinlämning för Physics-studenter.

§6 Guldäpplet Albert ska skicka ett mail för att godkänna nomineringarna.

§7 Dokument till SYV Vi behöver gå igenom en gång till för att korrigera fel. Examinationsformer har ändrats i vissa fall. Om vi vill ha med smeknamn på kurser, bör de förtydligas. Det saknas även några av de vanligaste valbara kurserna i åk 3 lp 2. Vissa förkunskapskrav stämmer inte, eller är otillräckliga och behöver därför ändras. Vi vill lägga till en kolumn för antalet hp för varje kurs, samt organisera upp informationen i hela dokumentet. Elin, Albin och Emma ska jobba vidare med dokumentet.

§8 Workshop-planering Vi vill försöka boka focus den 20 februari (om det inte går vill vi höra med DP om vi kan göra det på DuPen den 28e). Start 17.15 med mat och diskussion. Vi bör göra mycket PR.

§9 Aspning Aspfika runt den 2e mars. pOST och vin-kväll runt den 9e mars. De är välkomna att hjälpa till med CP-prepp lv 1 lp 4. Återstår att bestämma datum för Case-adilla-kväll, Verkamhetsplan och JA-pubquiz.

§10 Övriga frågor

- **Kursnämnder:** Vi vill ha representanter på elnät, elfält (13 feb) och fortsan
- **Möte med Weidow:** Vi vill bland annat fråga om det går att byta till ett bättre system för att boka kursnämnder.

§11 Nästa möte Nästa möte blir 18 februari 2020.

§12 Mötets avslutande Mötet avslutades av Albert kl. 13.04.

Albert Johansson
Ordförande

Emma Nirvin
Sekreterare

Tobias Wallström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.

Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.